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Slovo místostarosty
Pozornému čtenáři jistě neujde 
změna názvu rubriky. V tomto 
článku zkusím popsat svůj 
náhled na své první měsíce  
na radnici. Oficiální informace, 
i když ve zkrácené verzi, na-
leznete ve článku Informace  
z 8. veřejného zasedání zastu-
pitelstva.
Začátek září byl velký den pro 
mnoho rodičů, kteří viděli jít 
svého prvňáčka poprvé s ak-
tovkou do školy. Velký den to 
byl i pro samotné prvňáčky, 
kterým začala nová etapa 
jejich života. Ještě jednou bych 
rád všem prvňáčkům popřál, 
aby vše zvládli s úsměvem a na 
samé jedničky. Všem ostatním 

žákům, učitelům a rodičům 
přeji, ať jim sluníčko svítí po celý 
rok a ať je co nejméně mráčků 
jak na obloze, tak i ve škole.
Přes léto proběhlo v našem 
městě mnoho kulturních akcí  
s různým zaměřením jak pod 
vedením kulturní komise 
města, tak i samotných spolků, 
které je jistě samostatně 
představí na stránkách tohoto 
zpravodaje. Po delší odmlce 
budeme pořádat Ples města 
Nová Včelnice, který se bude 
konat v sobotu 23. listopadu 
2019 v sále hotelu Jelen. Všichni 
příznivci tance a dobré hudby 
jsou srdečně zváni. 
Byla ukončena rekonstrukce 

koupelen, chodeb a společ-
ných prostor v městských 
bytech čp. 49. Rekonstrukci 
prováděla Jindřichohradecká 
stavební s.r.o. a předání pro-
běhlo bez závad. Dokončena je 
oprava části střechy v hangáru 
pro skladování elektroodpadu. 
Tato oprava byla spolufinanco-
vána z motivačního programu 
společnosti Elektrowin a.s.  
V plné přípravě je studie proti-
povodňového opatření Husovy 
ulice, zkouška vydatnosti vrtů 
a rozmístění nových nádob na 
tříděný odpad v Nové Včelnici, 
kterému je věnován samostat-
ný článek.

Tomáš Hrubec, místostarosta

Informace z 8. veřejného zasedání zastupitelstva
Zastupitelstvo se konalo ve 
středu 4.září 2019 od 19.00.  
Přítomno 10 členů zastupitel-
stva, 1 byl omluven. Informace 
jsou podány ve zkrácené verzi.

Zastupitelstvo schválilo: 

• OZV č.2/2019 Požární řád 
města 
Stávající požární řád obsahoval 
zastaralé údaje a bylo nutné jej 
aktualizovat.
• Pravidla pro nájem bytů  
v majetku města Nová Včelnice

Pravidla pro přidělování bytů  
v DPS 
Pravidla byla upravena dle do-
zorového orgánu MV v souladu 
s aktuální legislativou.
• Provozní řád ubytovacího 
zařízení Athéna
Předložený řád byl zkonzul-
tovaný s hygienickou stanicí  
v Jindřichově Hradci.
• Pořízení změny územního 
plánu zkráceným postupem
Zkrácený postup urychlí poří-
zení změny číslo 1 územního 
plánu.

• Veřejnosprávní smlouvu  
o poskytnutí dotace
Smlouva byla upravena na 
základě kontroly finančního 
výboru, změněn byl článek 
„Výše a účel poskytnutí dotace“.
• Kupní smlouvu na dodávku 
zimní nástavby na zametací 
stroj
Zametací stroj bude možné 
využít jako náhradní nebo 
doplňující řešení pro zimní 
údržbu, pro případ odstávky 
stávajícího stroje Magma.

pokračování na str. 2 >
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... pokračování ze str. 1

Nové nádoby na tříděný odpad
Město Nová Včelnice v září 
2017 zpracovalo projektovou 
dokumentaci k projektu „Na-
kládání s odpady ve městě 
Nová Včelnice“ z Operačního 
programu životního prostředí. 
Nyní byla tato dotace schvá-
lena a probíhá výměna nádob  
na tříděný odpad v jednotli-
vých lokalitách města.
Součástí této dotace jsou  
i nádoby na třídění bioodpadu, 
které jsou určeny pro majitele 
rodinných domů v Nové Včelni-
ci. Nádoby na bio-odpad o ve-
likosti 120 l si mohou majitelé 
rodinných domů vyzvednout 
zdarma v kulturním domě 
naproti vlakovému nádraží ve 
dnech:

v pátek 25. října 2019 
od 13.00 do 17.00

v sobotu 26.října 2019 
od 9.00 do 11.00

Pro obyvatele bytových domů 
a sídlišť budou přistaveny bio-
-kontejnery začátkem roku 
2020.
Vzhledem k termínu, kdy byla 
schválena dotace a následné-
mu dodání nádob na třídění 
odpadu, bude první svoz bio 
odpadu na jaře roku 2020.  
O přesném termínu vás budu 
informovat v dostatečném 
předstihu.
K motivačnímu pytlovému 
třídění odpadu určeného pro 
rodinné domy a kontejnerů 
pro bytové domy, tak přibude 
možnost pro všechny obyva-
tele Nové Včelnice třídit bio 
odpad, který v současné době 
tvoří velkou část směsného 
komunálního odpadu. Smy-
slem motivačního systému 
třídění odpadů a výměny 
nádob na tříděný odpad je zvý-
šení podílu tříděného odpadu,  
a naopak snížení směsného  

komunálního odpadu. S ohle-
dem na stále rostoucí náklady 
města v této oblasti a snahou 
nezvyšovat poplatek za odpad 
je toto nutným krokem.
Jako první byly vyměněny 
nádoby na tříděný odpad  
v bytových domech na sídlišti 
ČSA. Následovat budou ostatní 
bytové domy, Karlov, Pýchov, 
Brabec, sídliště Na Hliněnce. 
Obyvatelé příslušných částí 
budou vždy informováni 
osobně nebo letákem. Proces 
výměny je náročný jak pro pra-
covníky ETKO s.r.o, kteří prová-
dějí fyzickou výměnu nádob, 
tak i z hlediska koordinace se 
společností AVE a evidencí 
veškerých nádob na tříděný 
odpad. Proto v případě dotazů 
nebo nejasností se obracejte 
na níže uvedený kontakt.

Tomáš Hrubec 
místostarosta, 724 195 020 
mistostarosta@vcelnice.cz

• Smlouvu o zřízení věcného 
břemene
V rámci rekonstrukce ulice Rie-
gerova vybudovalo město ply-
novou přípojku u čp.49. Tuto 
přípojku prodalo společnosti 
EON a nyní k ní bylo nutné 
zřídit věcné břemeno.
• Smlouvu o dílo výměna 
čerpadla v přečerpávací sta-
nici
Výměna 1ks čerpadla v pře-
čerpávací stanici u TEBA, na 
základě předloženého plánu 
údržby kanalizační sítě a ži-
vostnosti tohoto čerpadla.
• Smlouvu o dílo na výměnu 
aeračních elementů v ČOV
Výměna vzduchového rozvo-
du v čistírně odpadních vod, 

předpokládané předání po 
zkušebním provozu je v únoru 
2020.
• Pravidla participativního 
rozpočtu
Tato pravidla upravují průběh 
a přesně vymezují, na jaké 
projekty lze finanční prostřed-
ky použít.
• Rozpočtové opatření číslo 
5/2019
Rozpočtové opatření je do-
stupné na webových strán-
kách města a na úřední desce.
• Zprávu kontrolního výboru
Zpráva kontrolního výboru  
o plnění usnesení zastupitel-
stva města.
• Smlouvu o dílo – vypraco- 
vání PD obnova dešťové 

kanalizace Podskalí
Zpracování projektové doku-
mentace na obnovu dešťové 
kanalizace v ulicích Štítného, 
Zámecká a Podskalí s pláno-
vaným budoucím připojením 
kanalizace ze sídliště Na Hli-
něnce a Bedřicha Smetany.

Zastupitelstvo neschválilo:

• Prodej pozemku parcelní 
číslo 235/4 (cca 50 m²).
Pozemek je v plochách veden 
jako veřejné prostranství, 
které je nutné chránit.
• Žádost o dotaci k umožnění 
díla na sedmi tradičních koru-
nách.
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Nové nádoby na tříděný odpad

Participativní rozpočet města Nová Včelnice pro rok 2020
Chcete se aktivně podílet na 
budoucí podobě Nové Včelni-
ce, říci nám svůj názor, kam by 
se mělo město Nová Včelnice 
posunout? Přihlaste svůj návrh 
na zlepšení prostředí ve svém 
okolí a zapojte se tak aktivně do 
chodu města. 
Zastupitelstvo města Nová 
Včelnice rozhodlo vyčlenit pro 
rok 2020 z rozpočtu částku 
celkem 200 000,- Kč na projekt 
nebo projekty, které vzejdou od 
obyvatel Nové Včelnice. Návrhy,  
co byste si představovali opravit 
nebo co vám ve městě schází, 
můžete předkládat v období 
měsíce září a října 2019. Vaše 
návrhy budou s vámi diskutová-
ny a posouzeny z pohledu reali-
zovatelnosti a výše financování. 

Jednotlivé návrhy budou zve-
řejněny na internetových strán-
kách vase.vcelnice.cz na začátku 
listopadu 2019. Vyšší propagaci 
svých projektů si mohou jednot-
liví autoři zajistit samostatně. 
Veřejné hlasování o jednotlivých 
projektech, do kterého se budou 
moci zapojit všichni obyvatelé 
Nové Včelnice bude probíhat  
v prosinci 2019. Je na každém  
z předkladatelů, aby přesvědčil 
sousedy, proč mají hlasovat 
právě pro jeho návrh. Bližší 
informace o hlasování budou 
zveřejněny do konce října.
Rádi bychom tímto projektem 
rozvíjeli spolupráci města a oby-
vatel Nové Včelnice a současně 
získali cenné podněty pro rozvoj 
našeho města.

Pro bližší informace pište na 
email mistostarosta@vcelnice.cz 
nebo volejte na tel. 724 195 020.

Harmonogram 
participativního 
rozpočtu

Sběr navrhovaných projektů 
a projednání s předkladateli
Od 1.9.2019 do 31.10.2019

Představení projektů veřejnosti
Od 1.11.2019 do 30.11.2019

Hlasování o projektech
Od 1.12.2019 do 31.12.2019

Realizace projektu
V průběhu roku 2020

Pravidla participativního rozpočtu 
1. Návrhy nesmí porušovat 
platné právní předpisy ČR a EU.
2. Návrh může podat občan, 
který má trvalé bydliště v Nové 
Včelnici.
3. Minimální věk navrhovatele  
je stanoven na 18 let.
4. Návrh lze podat osobně na 
městském úřadě nebo písemně, 
vždy je však nutné tak učinit ve 
stanoveném termínu. V případě 
písemného podání musí být 
návrh se všemi náležitostmi 
doručen osobně či poštou na 
podatelnu města Nová Včelnice, 
Komenského 386, Nová Včel-
nice, 37842 v uzavřené obálce  
s označením „Participativní roz-
počet“.
5. Návrh musí splňovat obsaho-
vá pravidla (viz níže).
6. Návrh podává navrhovatel 
spolu se 3 spolunavrhovateli 
(občany Nové Včelnice), kteří 
k návrhu připojí své kontaktní 

údaje (tzn. 1 + 3) - kontaktní 
údaje nebudou nikde zveřej-
něny, nicméně jejich doložení 
je nezbytnou podmínkou pro 
podání návrhu!
7. Maximální částka na projekt 
je stanovena na 200 000,- Kč 
včetně DPH.
8. Projekt musí být realizován 
na území Nové Včelnice, a to na 
pozemcích vlastněných městem 
Nová Včelnice. 
9. Návrh musí mít multifunkční 
ambici, tj. nezaměřovat se na 
příliš úzkou skupinu obyvatel.
10. Předpokládané roční provoz-
ní náklady nesmí přesáhnout 
25 % finančních prostředků  
na realizaci – udržitelnost.
11. Termín realizace projektů je 
stanoven na rok 2020 s možným 
přenosem do roku následují-
cího, zejména kvůli technické 
realizaci některých projektů.
12. Návrh musí mít dlouhodo-

bý charakter, nemůže jít jen  
o krátkodobou, například se-
zonní akci.
13. Navrhovatel je srozuměn  
s tím, že ve spolupráci s ko-
ordinátorem participativního 
rozpočtu bude svůj návrh pre-
zentovat na veřejných setkáních 
s obyvateli Nové Včelnice. V pří-
padě prokázané nesoučinnosti 
navrhovatele může být projekt 
vyřazen.
14. Návrhy budou seřazeny dle 
počtu platných hlasů odevzda-
ných při hlasování. Budou reali-
zovány všechny návrhy v pořadí 
hlasování v souhrnné částce 
do 200 000,- Kč. Návrhy budou 
realizovány pouze v případě, 
když bude odevzdáno celkem 
500 platných hlasů pro všechny 
projekty.
Obsahová formálnost návrhů
1. Název projektu 

pokračování na str. 4 >
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... pokračování ze str. 3

Motivační program 2019 společnosti ELEKTROWIN a.s.
V letošním roce Město Nová 
Včelnice obdrželo od společ-
nosti ELEKTROWIN a. s. Pra- 
ha v rámci Motivačního pro-
gramu 2019 odměnu ve výši  
35 000,- Kč. Za tuto odměnu byla 
opravena střecha na uzamyka-
telné hale sloužící pro sklado-
vání elektrozařízení ve sběrném 

dvoře Etka v celkové částce  
43 100,- Kč.   Díky této podpoře 
z Motivačního programu 2019 
společnosti ELEKTROWIN a. s.  
Praha došlo k zabezpečení 
sběrného místa vytvořeného 
na základě uzavřené smlouvy  
o zajištění zpětného odběru  
s naší obcí, ke zvýšení komplet-

nosti zpětně odebíraných spo-
třebičů, ke zkvalitnění obsluhy 
sběrných míst a ke zvýšení infor-
movanosti obyvatel o správném 
nakládání s elektrospotřebiči. 

2. Uvedení lokality, které se 
návrh týká, a to včetně názvu 
katastrálního území a parcel-
ních čísel dotčených pozemků
3. Odůvodnění předkládaného 
návrhu – jaký problém řeší,  
s jakým přínosem či inovací  

přichází, identifikace cílové sku-
piny
4. Fotodokumentace stávajícího 
stavu
5. Prostorová lokalizace návrhu 
(nákres apod.)
6. Předpokládaná finanční ná-

ročnost, předběžný rozpočet
7. Kontaktní údaje navrhova-
tele (jméno, kontaktní telefon, 
e-mailová a korespondenční 
adresa) i jeho tří podporovatelů 
(jméno, e-mailová a korespon-
denční adresa)

Čipování psů 
Od 1. ledna 2020 vstupuje 
na základě novely veterinár-
ního zákona č. 302/2017 Sb.  
v účinnost povinnost označovat 
psy na území České republiky 
mikročipem. Od 1. ledna 2020 
bude povinné očkování psa proti 
vzteklině platné pouze v případě,  
že je pes označený mikročipem. 
Od tohoto data by měl být na 
území České republiky označený 
každý pes. Není tedy možné 
tuto proceduru odkládat až do 
dalšího přeočkování. Pokud tak 
již chovatel neučinil, je nutné 
nechat psa označit nejpozději 
do konce roku 2019, jinak bude 

očkování považováno za neplat-
né. 
Štěňata musí být označena mikro-
čipem nejpozději v době prvního 
očkování proti vzteklině (tedy 
nejpozději v půl roce věku). Mik-
ročipem nemusí být označeni psi, 
kteří mají jasně čitelné tetování 
provedené před 3. 7. 2011.
Příslušná novela zákona číslo 
166/1999 Sb. (veterinární zákon) 
nezavádí povinný zápis do jaké-
hokoli registru psů. Povinností 
je, aby v dokladu o očkování 
proti vzteklině (tj. v očkovacím 
průkazu, v pasu psa) bylo uve-
deno číslo mikročipu.

Za psa bez označení bude od 
roku 2020 hrozit správní řízení 
s uložením až 20tisícové pokuty, 
protože na psa bude pohlíženo, 
jako kdyby neměl platné očko-
vání proti vzteklině.
Příslušná novela veterinárního 
zákona zavádí povinné označe-
ní pouze u psů. Situace je však 
odlišná, pokud se svým zvířetem 
plánujete cestovat do zahraničí. 
V takovém případě se povinnost 
označení zvířete mikročipem sta-
novená evropskou legislativou již 
řadu let vztahuje nejen na psy,  
ale také na kočky a fretky.

Upozornění občanům
Upozorňujeme občany, kteří 
neuhradili místní poplatek za 
provoz systému shromažďo-
vání, sběru, přepravy, třídění, 
využívání a odstraňování ko-
munálních odpadů, aby své 

nedoplatky uhradili co nejdříve 
a vyhnuli se exekučnímu vymá-
hání. 
Daňovou exekuci je možno 
provést mimo jiné srážkami 
ze mzdy, sociálních a nemo-

cenských dávek a příkazy na 
peněžní prostředky na účtech 
vedených u bank atd.

Biernatová Lenka
Finanční odbor
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Programová dotace pro rok 2020
Lhůta pro podání žádosti začíná 
běžet dnem 1. 8. 2019 a končí 
dnem 31. 10. 2019. Žádosti se 
podávají na podatelnu Měst-
ského úřadu v Nové Včelnici. 
Žádost musí být na podatelnu 

doručena fyzicky nejpozději  
do uvedeného termínu výše,  
tj. do 31. 10. 2019 včetně, ne-
přihlíží se k případnému datu 
podání k poštovní přepravě. 
Mimo uvedený termín není 

možné o programovou dotaci 
žádat.
Bližší informace naleznete na 
webových stránkách města 
http://www.vcelnice.cz/urad-2/
dotace/rok-2020/. 

Upozornění občanům

Poděkování
Děkujeme panu místostarosto-
vi Tomáši Hrubcovi, panu Zdeň-
kovi Pechovi, Lence Biernatové 
a Andree Šívrové za vstřícnost  
a laskavost při předávání bytu 
Za Kozlovkou č. 6.

Manželé Hanečákovi

Chtěla bych poděkovat p. Hance 
Ježkové a p. Majce Tymové, 
které mi přišly popřát k mým 
narozeninám za organizaci 

STP a zároveň díky kámošky za 
krásné dárky a vám oběma patří 
velký dík za vaši práci.

Věra Krátká

Poděkování chlapcům 8. třídy 
základní školy
Město Nová Včelnice a Etko 
spol. s r.o. tímto děkuje chlap-
cům 8. třídy základní školy, kteří 
spolupracovali a pomáhali při 
sestavování nových kontejnerů 

a popelnic. Děkujeme též vedení 
a učitelskému sboru základní 
školy, že se žáci na této činnosti 
mohli aktivně podílet.

Poděkování 
Děkujeme touto cestou paní 
Janě Valentové za provedení 
údržby kapličky na rohu ulice 
Hradecká a 1. máje v Nové Včel-
nici.

tajemnice

Příměstský tábor hudební školy EASY School
V úterý 20. 8. a v pátek 30. 8. 
2019 náš příměstský tábor 
hudební školy EASY School Jin-
dřichův Hradec a farnosti Jindři-
chův Hradec navštívil knihovnu 
v Nové Včelnici. Paní knihov-
nice Ing. Marie Davidová nás 
velmi pěkně přivítala, poskytla 
nám zázemí, mohli jsme si za-
půjčit knihy k četbě na místě  
a společně tak prožít velmi 

příjemné dopoledne plné vůně 
knih, klidu a pohody. Každý 
jsme si vybrali svoji knihu,  
do které jsme se krátce začetli, 
a poté jsme o ní poreferovali  
na kameru. Věříme, že příjem-
né a vlídné přijetí dětí v prostře-
dí knihovny jistě podpoří zájem 
dětí o četbu a knihu vůbec. 
Ráda bych touto formou oficiál-
ně poděkovala paní knihovnici 

a popřála jí hodně spokojených 
čtenářů. Zároveň bych chtěla 
také poděkovat panu Pavlovi 
Štanglovi za pečlivě připravené 
odpolední hry a zábavu pro 
naše děti. Těšíme se na další 
setkání nejen nad knihou.

Mgr. et Bc. Eva Hejdová
ředitelka EASY School,

vikariátní zástupce J. Hradec

Oprava hodin
V roce 2019 proběhla v našem 
kostele Nanebevzetí Panny 
Marie v Nové Včelnici další 
oprava věžních hodin -  mecha-
nický převod 1/12 a instalace 
nerezových zlacených ručiček 
(kopie původních). Celková cena 
opravy 31 049,- Kč. 30 000,- Kč 
uhradila farnost z dotace Města 
Nová Včelnice v roce 2019.

Za dotaci ze srdce děkujeme.

Městská knihovna Nová Včelnice 
oznamuje, že bude 1. listopadu 2019 

uzavřena.
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Vítáme vás v Klubíku
Každou středu od 16 do 18 
hodin se setkávají děti ve věku 
od 1 roku do 8 let se svými 
rodiči v Klubíku pejsek a kočič-
ka v klubovně vedle městské 
knihovny. K naší činnosti patří 
nejen hraní, tvorba různých 
výtvarných prací, ale také čtení 
knížek nebo oslavy narozenin. 
Rádi přivítáme i vás.

Těšíme se na vás 
Jana, Pavla, Iva…
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Hurá do školky
V pondělí 2. září 2019 jsme zahá-
jili nový školní rok i my ve školce, 
nastoupilo 83 dětí. Pro někoho 
začalo něco úplně nového, 
jiný se těšil po prázdninách na 
svoje kamarády a kamarádky.  
V průběhu celého roku nás opět 
čeká spousta divadelních a hu-
debních představení, pohádek, 
naučný pořad se zvířátky, tvoři-
vé dílny s rodiči, výlety do okolí, 
besídky, karnevaly a spousta 
dalších aktivit.
Na závěr chci popřát všem 
dětem, ať jsou v naší školce spo-
kojené.

Kamila Svatošová
ředitelka mateřské školy

Náš František 
V září jsme velice rádi oslavi-
li krásné kulaté narozeniny 
našeho pana trenéra, kamará-
da, a hlavně neúnavného gym-
nastického nadšence, pana 
FRANTIŠKA KOLÁŘE. Dlouhá 
léta tento trenér vede místní 
gymnastický oddíl, organizuje 

závody a je takovým hnacím 
motorem nás všech.  Proto 
jsme se s ním rádi sešli a pobla-
hopřáli mu. Měli jsme v plánu 
sezvat jeho cvičenky, kolegyně 
trenérky, ale došlo nám, že to 
ani není v našich silách. Protože 
za ta léta, co František působí  

ve včelnické gymnastice, mu do-
slova prošlo rukama nepočítaně 
cvičenek. Tak snad alespoň část 
přišla a zavzpomínala. 
Ještě jednou tedy, FRANTIŠKU: 
Všechno nejlepší a hodně sil 
do dalších let, i těch gymnastic-
kých.                                               JŠ
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Naši prvňáčci
Naši prvňáčci (zleva) Roman 
Kotlár, Eliáš Šlápota, Valentyna 
Shelelia, Michaela Šívrová, Nelly 
Tekelová, Kristýna Pokorná, 
Sofie Aldorfová, Ema Jinochová, 
Julie Kubaláková, Adéla Brádko-

vá, Maya Hromadová, Klára Dvo-
řáková, Beáta Brusová, Patrik 
Sedlák, Jáchym Jůn, Vojta Hekrle, 
David Kršek, Václav Urban, 
David Bednář, Monika Princová, 
Josef Pařízek a Zuzana Princová 

společně se svojí paní učitelkou 
Mgr. Kristýnou Tejčkovou, s paní 
ředitelkou základní školy Mgr. 
Hanou Kubalákovou a místosta-
rostou našeho města Tomášem 
Hrubcem první den ve škole. 

Skautskou stezkou
Druhé sobotní odpoledne se 
uskutečnil další ročník akce 
Skautskou stezkou. Děti i do-
spělí si tak vyzkoušeli mnoho 
outdoorových a skautských 
aktivit na celkem deseti stanovi-
štích, kdy na závěr čekal úspěš-
né absolventy marshmallow  
k opečení nad ohněm a možnost 
zahrát si vikingskou hru kubb, či 
pétanque. Součástí akce bylo 
také zakončení skautské výsta-
vy na Nechybě, na tu od jejího 
zahájení zavítalo více než tři sta 
návštěvníků, a to včetně těch, 
kteří využili nabídky individuál-
ní návštěvy mimo plánovanou 
otevírací dobu. Ti, kteří nestihli 
výstavu navštívit, se mohou 
ponořit do atmosféry výstavy 
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Skautskou stezkou

aspoň pomocí fotografií. Po-
slední ze série akcí věnovaných 
století novovčelnického skau-
tingu bude přednáška a debata  
s pamětníky o historii skautingu 
v Nové Včelnici. Ta se uskuteč- 
ní v pátek 8. listopadu od 18 h 
v klubovně hasičů. Srdečně tak 

zveme všechny zájemce o pou-
tavé vyprávění věnující se ději-
nám skautingu v našem městě!

Sandrik Bednář – Sandy155
1. skautský oddíl 

Gatlida Nová Včelnice
gatlida.skauting.cz

facebook.com/Gatlida

Výzva
Hledáme pána, který nám při-
nesl na výstavu okopírované 
skautské fotografie ze 40. let a 
také pána, který hovořil o skle-
něné skautské broži. Prosím 
ozvěte se nám na 774 801 694 
nebo na email gatlida@skaut.cz.

Fotoreportáž – Skautská výstava 
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Fotoreportáž - Pohádkový les
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Hasičské okénko
V uplynulém období se členové 
našeho sboru a jednotky opět 
nenudili. 
Aktivace jednotky proběhla 
během prázdnin k šesti vý-
jezdům. Jednalo se převážně  
o technické výjezdy, odstra-
ňování obtížného hmyzu a tři 
požáry. Jeden z nich v katastru 
obce Kamenný Malíkov byl 
poměrně rozsáhlý a došlo tedy 
rychle po pořízení nové cisterny 
na její použití. 
Zásahová jednotka z bezpeč-
nostních důvodů asistovala  
u ohňostroje pořádaného při 
příležitosti pouťového veselí, 
řídila dopravu při startu Ra-
douňské  rallye, dohlížela  
na bezpečnost jezdců u cyk-
listického závodu Jarošovská 
šlapka a v neposlední řadě na 
bezpečnost běžců u hlavního 
závodu Večerního běhu a Me-
moriálu Josefa Jelínka.
Jako každý rok SDH ve spolu-
práci se skauty, SRPŠ, kulturní 
komisí města a ostatními 
dobrovolníky, uspořádalo Po-
hádkový les, jako rozloučení  
s prázdninami a létem. Počasí 
vskutku přálo této akci a naše 
snažení bylo odměněno skvě-
lou účastí. Na pohádkové 
postavičky se přišlo podívat 
a zároveň plnit jejich úkoly 
150 dětí s doprovodem rodičů  
a prarodičů. V cíli jako obvyk-
le čekalo malé občerstvení  
v podobě opékání buřtíků. 
Všem organizátorům, dobrovol-
níkům a pohádkovým postavič-
kám velice děkujeme za krásně 
strávené slunečné odpoledne. 

Podzim jsme přivítali tradiční 
soutěží v hasičském sportu na 
domácím poli: „Soutěž o pohár 
starosty města Nová Včelnice.“, 

která je zároveň součástí Pelhři-
movské ligy.
Náročná organizace této soutě-
že se opět vyplatila. Navštívilo 
nás celkem 18 soutěžních druž-
stev mužů a 10 družstev žen.  
Diváci mohli shlédnout výkony 
na vysoké úrovni tohoto sportu 
a zároveň i úskalí případného 
technického selhání vybavení  
a zklamání závodníků. Naši 
muži ve složení: Jelenák M., 
Maxa F., Poslušný P. st., Podlip-
ný P., Kršek R., Poslušný P. ml., 
Maxa J. se po velmi dobře roz-
běhnutém útoku museli smířit  

s nezdarem zaviněným prask-
lou hadicí. Přesto velice děkuje-
me našim „sedmi statečným“ za 
účast. Navzdory tomu, že spor-
tovní družstvo mužů již aktivně 
nezávodí tak bez tréninku se 
ctí nastoupilo na startovní čáru 
a opět předvedlo, že některé 
věci se nezapomínají. Stupně 
vítězů vypadaly takto: na třetím 
místě Chotěmice s časem 17,88, 
na druhém místě Heřmaneč  
s časem 17,87 a na prvním místě 
družstvo Sedlatice s časem 
17,44.

pokračování na str. 14 >
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... pokračování ze str. 13

Naše ženy sbor dlouhodobě 
skvěle reprezentují a aktivně 
se účastní závodů. S hrdostí 
můžeme konstatovat, že druž-
stvo ve složení: Sedláčková K., 
Blažková N., Jirků P., Regásko-
vá A., Kršková O., Míková P.  
a Poslušná D. se opět dokázalo 
prosadit a uspět v domácím 
prostředí. Na třetím místě se 
umístil Zdešov s časem 19,68, 
na druhém místě naše báječ-
né družstvo žen v čase 19,48  
a na prvním místě Choustník  
s časem 19,13.
Tradičním zpestřením naší 
domácí soutěže je jako cena 
útěchy pro čtyři zástupce druž-
stev na konci výsledkové tabul-
ky lovení kapra z kádě. Letošní 
lovení z kádě bylo okořeněno 
humornou situací, kdy se účast-
nici podařilo po dlouhé době 
rybu vylovit tak nešťastně, že jí 

vyklouzla do atletického vodní-
ho příkopu plného vody. Lovení 
mohlo tedy začít nanovo. Jak se 
ukázalo tak mezi hasiči je záro-
veň mnoho zapálených rybářů 
a jeden z nich pohotově doběhl 
do svého vozu. Za hlasitého 

smíchu všech diváků vítězoslav-
ně přinesl podběrák a promoče-
né slečně ulehčil situaci.
Musím se tedy v tomto článku 
opakovat a srdečně poděkovat 
všem, kteří se na organizaci této 
soutěže podíleli.

 Činnosti spojené s členstvím  
v SDH a v JSDH jsou velice 
časově náročné a dotýkají se 
ve velké míře soukromí rodin 
každého člena. Každý rok sbor 
organizuje letní společné po-
sezení při opékání kuřat mimo 
jiné jako odměnu a poděkování 
všem již neaktivním členům,  
za jejich práci a volný čas věno-
vaný činnostem sboru a také ro-
dinným příslušníkům, za jejich 
trpělivost, toleranci a nezištnou 
pomoc.  Jedná se vždy o milá 
setkání se  staršími generacemi 
našich členů a s našimi rodina-
mi.  

V minulém čísle jsem předsta-
vila činnost a závodní disciplíny 
dětského kroužku mladých 
hasičů. S potěšením musím kon-
statovat, že v září naši vedoucí 
přivítali pět nových členů.
Hasičské děti se toho musí 
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mnoho naučit, ale není vše jen 
o práci. Během roku vedoucí 
organizují pro děti také opékání 
buřtíků u Kalabisu, výlety do 
bazénu v Jindřichově Hradci, mi-
nulou sezónu proběhlo víken-
dové stanování a v neposlední 
řadě pořádají vánoční turnaj  
v kuželně o krásné poháry. Děti 
si užijí spoustu zábavy a přiroze-
ným způsobem se utužuje jejich 
kolektiv. 

Na podzimní měsíce a konec 
roku připravujeme ve spolu-
práci s kulturní komisí města  
a ostatními další akce, takže se 
těšíme na Vaši bohatou účast.

pokračování na str. 16 >
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... pokračování ze str. 15

Abych dětským disciplínám nezůstala nic dlužná, ještě doplním podrobnosti o Branném závodě:

Braňák - Závod požární všestrannosti
Běhá se nejčastěji lesem, trať je vyznačena barevnými fábory, družstvo tvoří 5 dětí. Hlídka (družstvo) 
vyběhne ze startu a je jím měřen čas. Na trati je 6 stanovišť. Všech pět členů hlídky na daném stanovišti 
musí plnit jemu dané úkoly.

Stanoviště K1- Střelba ze vzduchovky
Každý člen (v leže) má tři rány na tři špalíčky, které 
sestřeluje. Rozhodčí může pomoci nabíjet.

Stanoviště K2- Základy topografie
Každý člen si vylosuje jednu topografickou značku 
a řekne rozhodčímu, co značí.
Mladší kategorie má pouze prvních 15 značek.
Celé družstvo dále zorientuje mapu pomocí 
buzoly (kompasu). 

Stanoviště K3- uzlování
Každý člen hlídky si vylosuje jeden uzel a sám ho 
provede a nechá zkontrolovat rozhodčím.

Stanoviště K4- základy první pomoci
Členové hlídky se rozdělí na dvojici a trojici. Ve dvo-
jici soutěžící jeden druhému uváže šátkem ruku.  
Ve trojici jednomu je obvázáno koleno.

Stanoviště K5- požární ochrana
1. Každý člen si vylosuje jednu grafickou značku 
technických prostředků a přiřadí ji ke správnému 
prostředku.

2. Každý člen si vylosuje 1 obrázek a řekne k němu 
jeden vhodný a jeden nevhodný hasební prostře-
dek
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Stanoviště K6- lano
Každý člen překoná ručkováním na laně 3m vzdá-
lenost pro mladší a 4m pro starší.

Je toho opravdu hodně, že?  Jak byste uspěli se 
znalostmi vy? Musíme pochválit naše děti, že jsou 
šikovné a my jsme na ně pyšní.

Krásný podzim všem přeje SDH NV.

Nová fotbalová hvězda z Nové Včelnice – Marek Smejkal 
O Markovi víme, že hraje fotbal v Dynamu České Budějovice. Již delší dobu bylo možné slýchat, že je velmi 
šikovný a stal se proto v našem redakčním hledáčku osobou, kterou by bylo vhodné představit našim čtená-
řům. Když se na sociálních sítích objevila informace, že Marek Smejkal sbírá zkušenosti na stáži ve slavném 
Juventusu Turín, byl to okamžitý impuls k navázání kontaktu pro malé interview. 

Co bys nám o sobě prozradil  
a kolik je ti vlastně let? 
Bydlím v Nové Včelnici na sídlišti 
Na Hliněnce. Je mi 15 let, studuji 
na střední zdravotnické škole 
v Českých Budějovicích obor 
masér. Od malička je mým koníč-
kem fotbal, kterým je až doteď, 
pokud mám volno, jsem rád s 
rodinou nebo se věnuji jiným 
aktivitám jako např. běhání nebo 
si rád zajdu s kamarády na pěkný 
film do kina. Ale opravdu moc 
volného času nemám.

Kde a kdy si začínal s fotba-
lem?
S fotbalem jsem začínal v Nové 
Včelnici a bylo mi 6 let, tehdy 
jsem šel do první třídy. 

Kdo tě k fotbalu přivedl?
K fotbalu mě přivedl děda 
Štefan Kubík.

Jak dlouho si hrál fotbal ve 
Včelnici? 

pokračování na str. 18 >
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... pokračování ze str. 17

Fotbal v Nové Včelnici jsem hrál 
asi 3 roky, trénoval mě Ladislav 
Strašík, kterému bych tímto 
chtěl moc poděkovat, protože 
nebýt jeho, tak bych dnes nebyl 
tam, kde jsem, dal mi ty nejdůle-
žitější základy fotbalu.

Jak ses dostal do Dynama a jsi 
jejich hráčem na stálo? 
Do Dynama jsem se dostal díky 
panu Strašíkovi a šel jsem tam 
společně s jeho synem Tomem 
Strašíkem. Jsem tam už 6 let. 
Ano, od Dynama jsem dostal 
profesionální smlouvu, což mi 
udělalo velkou radost, ale záro-
veň cítím velkou zodpovědnost 
vůči klubu a velkou motivaci na 
sobě více pracovat. V Dynamu 
jsem od začátku velmi spoko-
jený, trénuje mě pan Stanislav 
Rožboud a David Tomášek.

Na jakém hraješ postu, a baví 
tě to tam? 
Hraji na levém obránci tzv. 
levém beku, občas si zahraju 
levou zálohu tzv. levého halva.
Nejvíc mě baví post, který mo-
mentálně hraji, nemám post, 
který mě vyloženě nebaví.

Jak se stalo, že si tě vybrali 
na stáž do Juventusu Turín,  
s kým si tam byl a co od toho 
očekáváš? 
Vyhlídli si mě skauti Juventusu 
na nějakých zápasech, vlastně 
ani nevím, na kterých to bylo,  
a díky tomu jsem dostal nabíd-
ku na čtyřdenní stáž v klubu. 
Byla to úžasná zkušenost zažít 
tréninky v tak slavném klubu, 
dle mého očekávání byly trénin-
ky fyzicky náročné, ale musím 
říct, že mě to velice bavilo. Letěl 
jsem tam se svým agentem  
a mamkou.

Jsi velice mladý a kdekdo by ti 
mohl i závidět, myslíš, že se to 
může odrazit na vztazích mezi 
ostatními klubovými hráči?
To si opravdu nemyslím, vzá-
jemně se podporujeme.

Je to pro tebe určitě velká 
zkušenost, jak ses v Itálii do-
rozumíval s ostatními?
Je to obrovská zkušenost. S tre-
néry a kluky jsem se dorozumí-
val anglicky.

Co na tvůj úspěch říkají 
rodiče?
Celá moje rodina mě podporuje a 
jsou z toho nadšeni stejně jako já.

Jaké jsou tvé představy o bu-
doucnosti ohledně fotbalu? 
Chtěl bych se fotbalem živit, 
ale nejdůležitější je pro mě, aby 
mě to bavilo a naplňovalo, jako 
nyní. Přál bych si hrát v Anglii.

Vyhýbají se ti zranění nebo už 
si nějaké větší problémy měl?
Musím zaklepat, zranění se mi 
vyhýbají a zatím jsem žádné 
vetší problémy neměl.

Co je pro tebe v životě nejdů-
ležitější?
Fotbal.
Děkuji za rozhovor a přeji hodně 
fotbalových úspěchů.              PN
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HOKEJBAL
Po letní pauze se opět rozjely soutěže na jihočes-
kých hokejbalových hřištích. Do letošní sezony 
2019/2020 novovčelnický Dranreb vstupuje opět 
s těmi nejvyššími ambicemi. V době uzávěrky má 
Regionální liga Jihočeského kraje za sebou již tři 
kompletní kola. Z těchto tří zápasů se nám poda-
řilo vydolovat pouze čtyři body, což samozřejmě 
nemůžeme brát jako úspěch.
V prvním zápase sezony jsme vyrazili až do šu-
mavského podhůří a to na hřiště Prachatic. Místní 
oddíl proti nám postavil mix ostřílených zkuše-
ných borců a mladých nadějí. My jsme dorazili 
také se solidní sestavou. Dvakrát se nám dařilo  
v utkání vést, kdy na 1:0 dával Pavel Biernat. Poté 
se domácím  podařilo vyrovnat. Následně na 2:1 
nekompromisně zakončil Radek Štefl. Domácím 
se ještě v první třetině podařilo skóre vyrovnat. Ve 
druhé třetině nejprve přidali gól na 3:2 a následně 
šli do trháku na 4:2. Za náš tým se ve třetí třeti-
ně ještě podařilo snížit na 3:4 Davidu Sváčkovi. 
Celou třetí třetinu se na obou stranách bojovalo 
o vstřelení další branky. Nerozhodný stav třetiny 
vydržel až téměř do jejího konce, kdy Miloslav 
Sedlák předvedl ukázkové napadání a vteřinu 
před koncem utkání vyrovnal na 4:4. Štěstí nás 
bohužel opustilo v následném prodloužení, kdy 
jsme nejprve šli do oslabení, ve kterém jsme poté 
inkasovali. Z prvního zápasu nám tak zbyl pouhý 
bod.
Poučeni z prvního zápasu v Prachaticích jsme 
ve druhém utkání sezony na domácím asfaltu 
přivítali vždy velmi silné mužstvo Písku. Celé 
utkání bylo velice atraktivní se šancemi na obou 
stranách. Na naší straně naštěstí uzamkl branku 
skvěle chytající Lukáš Louša a po brankách Davida 
Mátla a Miloslava Sedláka jsme tak mohli slavit 
vítězství 2:0.
Třetí zápas sezony se konal na hřišti tradičně 

nepříjemného Protivína. Všichni jsme věděli,  
že to bude těžké utkání a za žádnou cenu ho 
nesmíme podcenit. V první třetině šlo vše podle 
našich představ. Po trefách Petra Svitáka a Voj-
těcha Strašíka jsme šli do vedení 2:0. Domácím 
se ještě v závěru podařilo snížit na 2:1. Od druhé 
třetiny naše hra zvolnila, což vedlo k vyrovnání do-
mácích na 2:2. Uvědomili jsme si, že musíme pra-
covat jako v úvodu, nakonec jsme ještě ve druhé 
třetině šli po trefě Vojtěcha Strašíka do vedení 3:2. 
Třetí třetina se ovšem nesla ve znamení zmaru, 
kdy se nám nepodařilo proměnit mnoho slibných 
šancí. Následně přišel naprostý krach. Vlivem 
obraných nepřesností a nedůrazu domácí nejprve 
srovnali na 3:3 a v závěru dokonali obrat na 4:3. 
Nepomohla nám ani závěrečná přesilová hra, do 
které jsme šli v šesti hráčích. Věříme, že takovéto 
utkání se již opakovat nebude a budeme vozit 
pravidelně body.

Výsledky odehraných utkání:
HBC Prachatice - TJ HC Dranreb City Nová Včelnice 
5:4 pp
TJ HC Dranreb City Nová Včelnice - HC ŠD Písek 2:0
TJ Platan Protivín - TJ HC Dranreb City Nová Včel-
nice 4:3

Program domácích utkání - podzim:
sobota 05. 10. 2019, 14:00 - HBC Falcon České Bu-
dějovice
sobota 19. 10. 2019, 14:00 - HBC Zliv
sobota 26. 10. 2019, 14:00 - HBC Prachatice
sobota 09. 11. 2019, 14:00 - TJ Platan Protivín
sobota 16. 11. 2019, 14:00 - HBC Volary Flames
sobota 30. 11. 2019, 14:00 - SK HC Rosa České Bu-
dějovice

Miroslav Kubín
HC Dranreb City Nová Včelnice

Výsledkový sportovní servis

FOTBAL
Áčko
4. kolo NV – Lišov 3:2 (Jaroš D., Blažek O., Mareš T.)
5. kolo Týn – NV 5:0
6. kolo Hluboká – NV 2:0
7. kolo Ševětín – NV 2:1 (Petráš M.)

Béčko
4. kolo Suchdol B – NV 7:1 (Zápotoka L.)
5. kolo NV – H. Žďár 1:4 (Zápotoka L.)
6. kolo Stráž – NV 0:3 (Zápotoka L. 2, Matějka J.)
7. kolo Kunžak – NV 0:2 (Lukš F., Zápotoka L.)
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ATLETIKA - 48. Večerní běh Novou Včelnicí – 3. ročník 
Memoriálu Josefa Jelínka

Ve čtvrtek 5. 9. 2019 se konal tradiční již 48. ročník 
Večerního běhu Novou Včelnicí.
Letošního ročníku se zúčastnilo 218 běžců všech 
věkových kategorii, kteří zároveň uctili památku 

zakladatele tohoto závodu Josefa Jelínka.
Běžecké tratě jsou od 100 m na stadionu pro nej-
menší děti až po 4700 m pro závod mužů a žen  
„3. ročník Memoriálu Josefa Jelínka“.

Memoriál Josefa Jelínka
4,7 km ženy:
1. Jana Benešová – Klub biatlonu Staré Město pod 
Landštejnem
2. Marie Valdová – TCV JH
3. Markéta Valentová – Velosport Valenta Scott 
team

4,7 km muži:
1. Marek Strnad – TJ Nová Včelnice
2. Matyáš Pospíšil – Dolní Pěna
3. Marek Liščák – KB Staré Město pod Landštejnem

Vítězové letošního ročníku:

100 m – děti r. 2014 a mladší Albert Nováček Žaneta Balajová

200 m – r. 2012 – 2013 Štěpán Jiruška Ema Pulykášová

300 m – r. 2010 – 2011 Michal Hrdoušek Michaela Nováková

500 m – r. 2008 – 2009 Matěj Šíma Nina Zajícová

850 m – ml. žactvo r. 06/07 Jakub Janda Adéla Štefanová

1,4 km/850 m – st. ž. r. 04/05 Šimon Michálek Bára Kurzová

2,55 km – dorostenci/ky r. 02/03 Matěj Řáda Kristýna Dvořáková

1,4 km – ženy Lucie Tischlerová

1,4 km – veteránky Lucie Tischlerová

2,55 km – veteráni U50 Jan Habara

2,55 km – veteráni U60 Martin Dvořák
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Partnery letošního 48. ročníku byly:
Město Nová Včelnice
Česká unie sportu
Jihočeský kraj
HTP s.r.o.
TEBO a.s.
Arnošt Štefl s.r.o.
Helena Hřebíková
Zemědělské družstvo Nová Včelnice
Pavel a Věra Škrletovi
Josef Nejedlý

Atletický oddíl TJ Nová Včelnice děkuje …
všem partnerům, sponzorům, běžcům i fanouš-
kům, kteří se podíleli na tomto běžeckém závodě.
Těšíme se i v dalších letech na všechny běžce, kteří 
přijdou závodit, nebo si s chutí zasportovat.                                           

-ms-

KUŽELKY
Vážení příznivci a hráči kuželkářského oddílu TJ 
Nová Včelnice. Aktivovali jsme kuželkářský web, 
který by měl být vždy aktuální. Kdo jste někdy 
„dělal web majstra“ tak jistě víte, jak je to složité. 
Není složité dnes web založit, ALE UDRŽOVAT! To 
je dřina.
Budeme se snažit Vás nezklamat. 

https://kuzelky-nova-vcelnice.webnode.cz/
Oddíl kuželek TJ Nová Včelnice

Výsledky
Divize Jih, OP JH, EKL
Předně bych vás rád uvítal v novém soutěžním 
ročníku a přeji družstvům hodně úspěšných kol.

Divize Jih
Ve 3. kole TJ Nová Včelnice nadělila týmu TJ Slovan 
Jindřichův Hradec kanára. Nejlepší výkon utkání 
se povedl Martinu Tyšerovi s náhozem 496 pora-
žených kuželek. Soupeře porazil o 109 kuželek.
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... pokračování ze str. 21

OP JH
Domácí družstva předvedla svoji sílu, své duely 
vyhrála. Nejlepšího výkonu v tomto kole: 1648 
dosáhlo družstvo TJ Centropen Dačice G. TJ Nová 
Včelnice B v 1. kole porazila doma TJ Centropen 
Dačice F 5:1

Nejbližší domácí zápasy:
10.10.19 18:00 TJ Nová Včelnice B – TJ Slovan Jind-
řichův Hradec B
18.10.19 17:30 TJ Nová Včelnice – KK Lokomotiva 
Tábor B

Rozlosování EKL podzim 2019

1.
 k

ol
o

1.10.2019

Rafani-Kameni 17.30

Hasiči-Škudra 19.00

Jarmilky-Berušky 20.30

2.
ko

lo

8.10.2019

Kameni-Berušky 17.30

Škudra-Jarmilky 19.00

Rafani - Hasiči 20.30

Oddíl kuželek MK

GYMNASTIKA
Náš oddílový vedoucí a gymnastický vzor, pan 
František Kolář v červnu oslavil krásné kulaté 80té 
narozeniny. Jsme rádi, že oddíl stále drží pohro-
madě a můžeme se na něj kdykoliv spolehnout. 
Věříme, že nás povede k dalším úspěchům a me-
dailím i v příštích letech.                                 Němcová

SPORTOVNÍ 
GYMNASTIKA  

Oddíl sportovní gymnastiky v Nové Včelnici
PŘIJÍMÁ do svých řad 

děvčata narozena
v roce 2014 a 2015.   

  
Máte-li zájem, přijďte se

podívat a informovat se na naše cvičení
každé PONDĚLÍ a ČTVRTEK od 15:00 hod.

informace na telefonu:  733545108
vedení oddílu sportovní gymnastiky
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Kulturní akce v Nové Včelnici 

5. října – 17:00 Svatováclavský koncert kostel Nanebevzetí Panny Marie

5. října – 11:47 Zamykání řeky Kameničky u pramene

13. října – 14:00 Drakiáda louka směr Žďár

14. října – 17:00 Senior bez nehod klubovna hasičů

19. října – 16:00 Lékařská přednáška s MUDr. Jaro-
slavem Chlupáčem, Ph.D. sál hotelu Jelen

8. listopadu – 18:00 Přednáška a debata s pamětníky  
o historii skautingu v Nové Včelnici klubovna hasičů

23. listopadu – 20:00 4. ples města Nová Včelnice sál hotelu Jelen

30. listopadu – 20:00 Tradiční poslední leč sál hotelu Jelen

Kultura

Kulturní akce v Kamenici nad Lipou

3. října – 15:30 Práce na hrnčířském kruhu a modelování 
z hlíny knihovna

8. října – 17:00 Ruská medicína, samoléčba kulturní dům

15. října – 17:00 Jak na strach – přednáška Ivy Georgievové knihovna

17. října – 17:00 Sebepřijetí „bez podmínek“ 
s Alenou Maršíkovou Fingerhutovou kulturní dům

19. října – 13:30 IV. Svatohubertská troubená mše svatá kostel Všech svatých

22. října – 17:00 Reflexní terapie Františka Hodače knihovna

29. října – 18:00 Žákovský koncert 
ZUŠ Kamenice nad Lipou ZUŠ

30. října – 19:00 Hana Zagorová a Petr Rezek se skupinou 
Boom!Band Jiřího Dvořáka kulturní dům

Novovčelnický zpravodaj vydává Město Nová Včelnice nákladem 1100 ks, neprodejné. Evidenční číslo: MK ČR E 11662. IČ: 247146. Měsíčník.
Příspěvky nevracíme. Redakce je oprávněna články krátit nebo upravit. Nepodepsané příspěvky nebudou uveřejňovány. Příspěvky dopi-
sovatelů a čtenářů nemusejí vyjadřovat stanovisko redakce. Tisk: RAIN s. r. o., J. Hradec. Redakční rada: Marie Davidová, Pavlína Nebeská.  
E-mail: redakce@vcelnice.cz. Uzávěrka podkladů do příštího čísla je 23. 10. 2019



24 Novovčelnický zpravodaj

Z A D A R
Zveme Vás na akci, kterou pořádá klub žen 

společně s městským úřadem 
v Nové Včelnici.

Zadarmo přineste – věci, které již 
nepotřebujete, ale jsou čisté, použitelné, 

pěkné a mohou posloužit někomu jinému.

Zadarmo si odnesete – věci, které se Vám 
hodí, a můžete je použít.

Nebo se přijďte jenom podívat.

Kdy?   Sobota 5. 10. 2019, 8 – 11,30 hodin
Kde?   Velká zasedací místnost městského 

úřadu – l. poschodí

Příjem věcí pouze do 10.00 hodin

Využijte této akce!

Městská knihovna Nová Včelnice
Vás srdečně zve na 

Týden knihoven
středa 2. října – sobota 5. října 2019

amnestie dlužníků – vrácení knih bez poplatku
registrace zdarma
tvorba Wikipedie

2. října – od 14:00 hodin 
Podzimní výtvarná dílna

2. října – od 16:00 hodin 
„Kdo si hraje, nezlobí“

4. října – od 14:00 hodin 
„Hrajeme si s korálky“

Otevřeno máme
ve středu a v pátek 

od 7:00 do 11:30 a od 12:30 do 17:00 hodin 
a v sobotu od 7:00 do 11:30 hodin.

Svaz postižených civilizačními 
chorobami v ČR, z.s. Nová Včelnice

Vás srdečně zve 

na lékařskou besedu
s novovčelnickým rodákem

MUDr. Jaroslavem Chlupáčem, Ph.D.
Chirurgie IKEM Praha

 Na téma
„Transpantace orgánů a cévní chirurgie“

Beseda se uskuteční 
v sobotu 19. října 2019 od 16 hodin
 v sále hotelu Jelen v Nové Včelnici

Připravte si dotazy, 
které Vám lékař rád zodpoví.

Všichni jste srdečně zváni.
Výbor SPCCH

PŮJČKA RYCHLE 
A BEZ RUČITELE 
5 000 – 50 000 Kč

TEL.: 722 782 762 

PRO ZAMĚSTNANÉ, OSVČ, 
MD I DŮCHODCE

JINDŘICHOHRADECKO 
A ŠIROKÉ OKOLÍ 
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Internet +  
Digitální TV 
v balíčku za 472 Kč

w w w . j h c o m p . c z
Digitální TV s chytrými funkcemi

nebo volej na 384 325 158Pauza   /    Archiv    /   Posun v čase zpět   /   Nahrávání

... tvůj internet
www.jhcomp.cz

Internet
optika, WiFi, xDSL

1Gbit/s za 255 Kč
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